

At 12:07 o'clock p.m., the Committee adjourned until later this day.

AFTERNOON SITTING
(30)

The Legislative Committee on Bill C-21, An Act to amend the Unemployment Insurance Act and the Employment and Immigration Department and Commission Act, met at 3:30 o'clock p.m. this day, in room 371 West Block, the Chairman, Brian White, presiding.

Members of the Committee present: Warren Allmand, Edna Anderson, Dorothy Dobbie, Doug Fee, Ron Fisher, Bill Kempling, Francis LeBlanc, Peter McCreath, Cid Samson, Jacques Vien and Joe Volpe.

Other Members present: Bill Casey, Marlene Catterall, Joy Langan, Rey Pagtakhan and George Proud.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Kevin Kerr, Research Officer.

Witnesses: From the Federal Superannuates National Association: Leslie W.C.S. Barnes, First National Vice-President. *From the International Association of Machinists and Aerospace Workers:* L. Erlichman, Research Director for Canada; Valerie E. Bourgeois, Vice-President. *From Mothers Are Women:* Maureen Kellerman, Coordinator, Research and Lobbying Committee. *From the National Federation of Nurses' Union:* Kathleen Connors, President. *From the Centrale des Syndicats démocratiques:* Gilles Boucher, Responsable des politiques de main d'oeuvre et sécurité sociale; Glaude Gingras, Président.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Wednesday, June 21, 1989, relating to Bill C-21, An Act to amend the Unemployment Insurance Act and the Employment and Immigration Department and Commission Act (*see Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, June 27, 1989, Issue No. 1*).

Leslie W.C.S. Barnes made an opening statement and answered questions.

Valerie E. Bourgeois made an opening statement and, with the other witness, answered questions.

Maureen Kellerman made an opening statement and answered questions.

Kathleen Connors made an opening statement and answered questions.

Claude Gingras made an opening statement and, with the other witness, answered questions.

À 12 h 07, le Comité suspend ses travaux pour les reprendre plus tard dans la journée.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI
(30)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-21, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-chômage et la Loi sur le ministère et sur la Commission de l'emploi et de l'immigration, se réunit aujourd'hui à 15 h 30 dans la salle 371 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Brian White (*président*).

Membres du Comité présents: Warren Allmand, Edna Anderson, Dorothy Dobbie, Doug Fee, Ron Fisher, Bill Kempling, Francis LeBlanc, Peter McCreath, Cid Samson, Jacques Vien et Joe Volpe.

Autres députés présents: Bill Casey, Marlene Catterall, Joy Langan, Rey Pagtakhan et George Proud.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Kevin Kerr, attaché de recherche.

Témoins: De l'Association nationale des retraités fédéraux: Leslie W.C.S. Barnes, 1^{er} vice-président national. *De l'Association internationale des machinistes et des travailleurs de l'aérospatiale:* L. Erlichman, directeur de recherche pour le Canada; Valerie E. Bourgeois, vice-présidente. *De Mothers Are Women:* Maureen Kellerman, coordinatrice, Recherche et lobbying. *De la Fédération nationale des syndicats d'infirmières et d'infirmiers:* Kathleen Connors, présidente. *De la Centrale des syndicats démocratiques:* Gilles Boucher, responsable des politiques de main-d'oeuvre et de sécurité sociale; Claude Gingras, président.

Le Comité poursuit les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mercredi 21 juin 1989, soit l'étude du projet de loi C-21, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-chômage et la Loi sur le ministère et sur la Commission de l'emploi et de l'immigration (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 27 juin 1989, fascicule no 1*).

Leslie W.C.S. Barnes fait un exposé et répond aux questions.

Valerie E. Bourgeois fait un exposé et, avec l'autre témoin, répond aux questions.

Maureen Kellerman fait un exposé et répond aux questions.

Kathleen Connors fait un exposé et répond aux questions.

Claude Gingras fait un exposé et, avec l'autre témoin, répond aux questions.